
مطهر ومنظف

جينتو

 جنتو مطهر ومنظف فعال بتركيبته المميزة  وفعاليته ضد طائفة واسعة من البكتيريا 
 والميكروبات لمنحك الحماية المتكاملة, كما أن مواد التنظيف المساعدة توفر نظافة

 فائقة ورائحة تدوم يمكنك استخدام جنتو لتوفير الحماية في جميع أنحاء المنزل كمطهر
 فعال وقوي في المستشفيات , المدارس , الفنادق , والمطاعم وغيرها من الأماكن

العامة

الوصف

الروائح
العود , الصنوبر , الورد , الخزامى والعطور الفرنسية

المكونات
 ماء , منشطات سطح غير أيونية , كحول ثانوي , مركب رباعي الأمنيوم , إديتا , مادة

حافظة , عطر ولون

سائل غسيل الصحون ( ضد البكتيريا )

جينتو

 جنتو سائل غسيل الصحون مضاد للبكتريا ذو تركيبة مميزة من أفضل المواد الأولية فهو
 يعمل على إزالة الدهون والزيوت من الأطباق والأواني. يتميز جنتو بتأثيره اللطيف

 والناعم على اليدين بروائحه المنعشة. يحتوي على مادة مطهرة تقضي على البكتيريا
وتعطي الحماية المتكاملة ضد البكتيريا

الوصف

الروائح
ليمون وتفاح

المكونات
 ماء, منشطات سطح أيونية , منشطات سطح أمفوتيرية , كوكاميد داي إيثانول أمين,

سليلوز بوليمر , عطر مادة حافظة ولون

Disinfectant and Cleaner

Gento

Liquid Dishwashing

Gento

GENTO Disinfectant and Cleaner has been specially formulated to offer you and your family total 
protection. Its innovative formula of Pine Oil or Quaternary Ammonium Compounds and detergent 
soap makes it ideal for use as general cleaner, disinfectant, deodorant, fungicide and germicide. It 
can be used to provide protection around the home as disinfectant and cleaner for floors, kitchens, 
toilets, bathrooms, sinks and walls. It is a highly effective disinfectant for hospitals, schools, 
hotels, factories, public buildings and any place where a high standard of hygiene is required

Description

Variants

Ingredients

Oudh, Pine, Rose, Lavander and French

Water, Nonionic Surfactant, Secondary Alcohol, Quaternary Ammonium Compound, 
Ethylenediaminetetraacetic Acid, Preservative, Fragrance and Color

Gento Antibacterial Dishwashing Liquid is a premium quality dishwashing liquid 
made from the finest raw materials. It is highly effective in removing dirt and 
grease, gentle on hands and has a refreshing scent. Its superior grease stripping for-
mula eliminates dirt and tough grease from your plates, pots and pans. It contains 
an active material that kills common germs and bacteria in-contact.

Description

Variants

Ingredients

Lemon and Apple

Water, Anionic Surfactant, Amphoteric Surfactant, Cocamide DEA, Cellulose Poly-
mer, Fragrance, Preservative and Color.

Packing: 1L

Packing: 1.5X12ml, 3X6L

Packing: 1L

Packing: 1.5X12ml, 3X6L



 صابون سائل للأيدي ( ضد البكتيريا )

جينتو

 جنتو صابون سائل لليدين ذو تركيبة فريدة ومتوازنة فعالة ضد البكتيريا والجراثيم , حيث أن
الرغوة الغنية للصابون

 السائل جنتو تترك اليدين نظيفة وتمنحك الشعور بالترطيب والنعومة بالاضافة للعطر 
المنعش

الوصف

الروائح
الانتعاش, العسل, الليمون , النعناع, العود, الورد والحماية القصوى

المكونات
 ماء , احماض دهنية , منشطات أسطح أيونية, منشطات سطح مفوتيرية , حمض

الستريك , مركب رباعي الأمونيوم , سليلوز بوتيمز , عطر ولون

 مطهر ومعقم

جينتو

 جنتو هو سائل معقم ومطهر ذو تركيبة فعالة توفر الحماية اللازمة ضد الجراثيم للتمتع
 بحياة صحية , يستخدم لتعقيم جميع أرجاء المنزل سواء أرضيات الغرف والمطابخ

 والمراحيض والبالوعات وكذلك لتعقيم الشراشف  والأقمشة والمناديل وغيرها . كما
  يستخدم لقتل الجراثيم الموجودة على البشرة لتطهير الخدوش والكدمات ولدغ الحشرات
 وهو غير سام ولا يترك بقع ويوصى بإستخدامه في المستشفيات والمدراس والاماكن

 العامة

الوصف

المكونات
 ماء , كحول ثانوي . صابون أحماض دهنية زيت الصنوبر , كلوروزيلنيول , ثنائي امين

 الايثلين , رباعي حمض الخليك ولون

Liquid Handwash

Gento

Antiseptic and Disinfectant

Gento

GENTO is a premium glade handwash formulated for easy removal of greases, 
oils and dirt from hands. contains high quality cosmetic ingredients and an-
ti-bacterial agent. It leaves your hands soft and moisturized with no sticky feel-
ing and irritation.

Description

Variants

Ingredients

Actifresh, Honey, Lemon, Mint, Oudh, Rose and Ultimate Protection

Water, Fatty Acid, Anionic Surfactant, Amphoteric Surfactant, Citric Acid, Quater-
nary Ammonium Compound, Cellulose Polymer, Fragrance, Preservative and 

Gento is a non-poisonous and non-staining antiseptic liquid. A blend of powerful 
chlorinated xylenol and high-quality pine oil. It is highly recommended for
use in hospitals, schools, kitchens, lavatories, drains and for general cleaning. It can be 
used for disinfection of cuts, bites, abrasions, insect stings, for personal hygiene an-
other medical application

Description

Ingredients
Water, Secondary Alcohol, fatty Acid Soap, Pine Essential Oil, Chloroxylenol, Eth-
ylenediaminetetraacetic Acid and Color.

Packing: 12X500ml,12X750ml

Packing: 12X200ml,12X500ml

Packing: 12X500ml,12X750ml

Packing: 12X200ml,12X500ml



 مسحوق غسيل

جينتو

 جنتو مسحوق الغسيل بتركيبته الممتازة التي صممت خصيصا لإزالة أصعب البقع فهو
 يزيد الملابس البيضاء بياضا ويحافظ على ألوان الملابس الداكنة بالإضافة الى القضاء

 على الجراثيم التي قد توجد على الملابس

الوصف

الروائح
الرائحة الأصلية , الورد , العود

المكونات
 منشطات سطح أيونية , بولي كربوكسيلات , اكسجين نشط , فوسفات , زيوليت ,

 انزيمات , منصع بصري , عامل مضاد بكتيري وعطر

 مطهر ومعقم

جينتو

 جنتو سائل باور جل للغسالات التي تعبأ من الامام والاعلى , مصمم خصيصا لازالة أصعب البقع
 3لتر منه تساوي 6 كجم من البودرة في عدد الغسلات. يكفي لأكثر من 30 غسلة

الوصف

المكونات
 المواد ذات النشاط السطحي الأنيونية, المواد ذات النشاط السطحي غير  15% –5

 الأيونية , أقل من 5% المواد ذات النشاط السطحي الأنيونية والكاتيونية ( المتعادلة ) ,
انزيمات ومزهيات بصرية

 وعطور و سيترونيلول و كومارين وجيرانيول ولينالول والفا ايزو ميثيل ايونون , ميثيل
 كلورويازوثيازولينون ميثيل ايزوثيازولينول ومطهر

Powder Detergent 

Gento

Liquid Detergent

Gento

Gento Powder Detergent is a premium quality powder detergent especially formu-
lated to remove tough dirt and stains. It has an antibacterial property that kills 
germs in contact. It also contains material that brightens white clothes and special 
polymers that maintain the color of the dark fabrics.

Description

Variants

Ingredients

Original, Flower and Oudh

Anionic Surfactant, Polycarboxylate, Oxygen Based Bleaching Agent, Phosphonates, 
Zeolites, Enzymes, Optical Brighteners, Antibacterial Agent and Fragrance.

Gento Landry liquid detergent for top load and front load automatic washing ma-
chines, our specially designed product is formulated to effectively remove even the 
toughest stains. In fact, 3L of our product is equivalent to 6 kg of powder, + 30 
washes. 

Description

Ingredients
5-15% Anionic Surfactants, Non-ionic Surfactants, <5% Amphoteric Surfactants. 
This product contains Enzymes, optical Brightener, Perfumes, Citronellol, Coumarin, 
Geraniol, Linalool, Alpha-Isomethyl ionone, Methylchloroisothiazolinone, Methyliso-
thiazolinone and disinfectant. 

الروائح
.الإنتعاش والورد

Variants
Freshness and Floral.

Packing: 3L

Packing: 1.5Kg, 2.25Kg, 4.5Kg, 7Kg, 9Kg

Packing: 3L

Packing: 1.5Kg, 2.25Kg, 4.5Kg, 7Kg, 9Kg
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من نحن

 تأسست شركة العناية الوطنية السعودية في عام 1982، ومنذ ذلك الحين قامت
 بتطوير وتصنيع المنظفات السائلة والمساحيق عالية الجودة والمنتجات الملحقة بها

.في مصانعها في المملكة العربية السعودية
.ISO-9001 وفي وقت مبكر من عام 2006 حصلت الشركة على شهادة

 تتوفر منتجاتها في جميع انحاء المملكة العربية السعودية ودول الخليج وفي اكثر
. من 10 دول حول العالم وتفخر شركة العناية الوطنية بانها شركة سعودية

 لقد أنشأنا سمعتنا على أساس الاعتقاد بأن الاتساق في الجودة أمر ضروري. نحن
 نستخدم افضل المواد الخام التي تجتاز اختبارات الجودة والأداء الصارمة حيث يتم اختبار
 كل دفعة نقوم بتصنيعها في مختبرات مراقبة الجودة الخاصة بنا للتأكد من أنها تلبي

.المواصفات السعودية والعالمية قبل مغادرة المصنع
 تقوم الشركة بتصنيع وتوزيع مجموعة كاملة من منتجات التنظيف بما في ذلك

. منتجات جنتو وهي الأكبر في شركتنا
 عن جنتو : ابتكرت جنتو اول منتج لها, مطهر ومنظف جنتو للارضيات برائحة الصنوبر

 الساحرة فكونت اكثر الروائح شهرة اليوم في عالم المنظفات والمطهرات ثم توسعت
 علامة جنتو في العديد من الاستخدامات مثل : سائل غسيل اليدين وسائل غسيل

.الصحون ومنتجات غسيل الملابس
 بعد تخطيها لجميع التحديات اصبحت جنتو من ارقى العلامات التجارية العالمية على

مدى القرنين الماضيين
 واليوم, هذه العلامة التجارية هي علامة معروفة ومحبوبة من قبل الملايين حول

. العالم لتوفيرها الحماية القصوى لكل عائلة
 تعد الجودة والخدمة والأداء العالي والمنتجات الفعالة من حيث التكلفة أمرًا أساسيًا

 لأعمالنا وللحفاظ على العديد من عملائنا في المملكة العربية السعودية والتصدير
 ويشمل عملائنا الذين يثقون في منتجاتنا : العديد من الوزارات والمطاعم والجهات

. الحكومية السعودية والاقليمية

Who Are We

Saudi National Care Company was established in 1982, and since then it has 
developed and manufactured high-quality liquid and powder detergents and 
related products in its factories in the Kingdom of Saudi Arabia.
As early as 2006, the company obtained ISO-9001 certification.
Its products are available throughout the Kingdom of Saudi Arabia, the Gulf 
countries, and in more than 10 countries around the world, and National Care 
Company is proud to be a Saudi company.
We have built our reputation on the belief that consistency in quality is essen-
tial. We use the best raw materials that pass stringent quality and perfor-
mance tests. Every batch we manufacture is tested in our quality control labo-
ratories to ensure that it meets Saudi and international specifications before 
leaving the factory.
The company manufactures and distributes a full range of cleaning products, 
including Gento products, which are the largest in our company.
About Gento: Gento created its first product, Gento floor disinfectant and 
cleaner with the charming pine scent. It became the most famous scent today 
in the world of detergents and disinfectants. Then the Gento brand expanded 
into many uses, such as: hand washing liquid, dishwashing liquid, and laundry 
products.
After overcoming all challenges, Gentoo has become one of the finest interna-
tional brands over the past two centuries
Today, this brand is known and loved by millions around the world for provid-
ing maximum protection for every family.
Quality, service, high performance, and cost-effective products are fundamen-
tal to our business and to maintaining our many customers in the Kingdom of 
Saudi Arabia and export. Our customers who trust our products include: many 
ministries, restaurants, and Saudi and regional government agencies.
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